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Legături și transcriere:

- The Daily Mail, „EXCLUSIV: Imagini șocante arată un șir lung de DOUĂ MILE
format din oameni care locuiesc în auto-rulote, pick-up-uri și trailere – de-a lungul autostrăzii
101 la nord de San Francisco deoarece persoane cu venituri  mici sunt excluși de pe piața
imobiliară.”

https://www.dailymail.co.uk/news/article-12050937/Shocking-images-TWO-MILE-long-
encampment-people-living-RVs-trucks-trailers.html 

- „Orașele de 15 Minute” https://www.15minutecity.com 

- The Washington Standard, „Încă este tehnocrație! Trump Promovează orașele de 15 Minute,
Dar le Numește Orașele Libertății (Video)”

https://thewashingtonstandard.com/its-still-technocracy-trump-promotes-15-minute-cities-but-
calls-them-freedom-cities-video/

- Comunicat de presă din partea Casei Albe, „Fișă documentară: Administrația Anunță Noile 
„Orașe Inteligente” Inițiativă pentru a ajuta comunitățile să abordeze provocările locale și 
pentru a îmbunătăți serviciile orășenești.”

https://obamawhitehouse.archives.gov/the-press-office/2015/09/14/fact-sheet-administration-
announces-new-smart-cities-initiative-help

- GovTech.com, Administrația Biden ar putea fi bună pentru  „Smart Cities” 
https://www.govtech.com/fs/the-biden-administration-could-be-good-for-smart-cities.html 

- Children's Health Defense video [Apărarea Sănătății Copiilor], „Orașe Inteligente + Tratate 
Pandemice”

https://live.childrenshealthdefense.org/chd-tv/shows/good-morning-chd/smart-cities--
pandemic-treaties/

- The Epoch Times, „Christine Anderson: De la Orașele de 15 Minute la Carantinări 
climatice, Atacul violent al Tiraniei Digitale”

https://www.theepochtimes.com/christine-anderson-from-15-minute-cities-to-climate-
lockdowns-the-onslaught-of-digital-tyranny_5214622.html

- Carte (disponibilă pe Amazon), „Vaccinurile: Cea mai mare fraudă medicală din istorie”

https://www.amazon.com/Vaccines-Biggest-Medical-History-Vaccination-ebook/dp/
B079Z48RKC
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KAPONO:  Doamne,  îți  mulțumesc  pentru  acest  moment,  Doamne.  Și  Îți
mulțumim  pentru  această  zi  în  care  ni  se  amintește,  Doamne,  de  binecuvântarea
mamelor. Îți mulțumesc, Doamne. Te rog să fii cu mamele în aceasă zi. Continuă să le
ridici cu putere, Doamne. Atrage-le mai aproape de Tine, Doamne, pentru ca să poată
revărsa toată această dragoste asupra familiilor lor. Îți mulțumim pentru cuvântul din
această dimineață, Doamne. Actualizările despre profeții nu sunt ușoare, dar este...atât
de mult  adevăr,  Doamne, găsit  în Cuvântul Tău despre ceea ce va urma, Doamne.
Așadar,  vrei  Tu  să  fii  cu  inimile  noastre,  Doamne?  Înmoaie-ne  inimile  și  dă-ne
concentrarea ca să putem înțelege, Doamne, și să fim binecuvântați de Cuvântul Tău.
Deci, cerem aceasta în Numele Tău puternic, Isus, spunem Amin. 

PASTOR JD: Amin și amin! Bună dimineața și bine ați venit! Puteți lua loc.
Mă bucur că sunteți aici în această dimineață. Vreau să le urez bun venit celor care ni
se alătură și online. Ne bucurăm foarte mult că sunteți în această zi specială,  Ziua
Mamei.  Și  înainte  de  a  începe,  vrem să  luăm un moment  pentru  a  le  ura  tuturor
mamelor o Zi a Mamei fericită și cu siguranță o zi binecuvântată astăzi. Pur și simplu
nu am fi  reușit  fără  voi,  la  propriu.  Vă  dau  un  moment  pentru  asta,  da?  Da.  De
asemenea, sunt foarte conștient că pentru unii, Ziua Mamei poate fi o zi grea. Și vreau
doar să le spun acelor dintre voi care ar dori să fie mame sau care au fost mame sau
care au avut mame, Domnul știe, Domnul vede, Domnului îi pasă. Și așa că Dumnezeu
să vă binecuvânteze în această Zi a Mamei. 

Ei bine, avem două servicii duminică dimineața, iar primul este Actualizarea
despre Profeții pe care o facem săptămânal de câțiva ani încoace. Iar cel de-al doilea
serviciu este de fapt predica. Este un studiu verset cu verset, în prezent în cartea 1
Ioan. Iar astăzi vom lua în considerare o întrebare referitoare la schimbările dramatice
care ar avea loc în fiecare domeniu al vieții noastre doar dacă am arăta bunătate plină
de iubire. Unii dintre voi poate că vă amintiți că acum ceva timp v-am împărtășit că mă
rugam și mă gândeam să fac o învățătură tematică despre bunătate. Așa că am așteptat
ca Domnul să îmi vorbească și mă bucur că am făcut-o, pentru că, după cum se va
dovedi, nu va fi o învățătură pe un anume subiect. Este chiar aici, în textul nostru de
astăzi, în 1 Ioan. Așa că atunci când am împărtășit acest lucru cu soția mea, ea a spus:
„Ei bine, atunci trebuie să fii bun săptămâna aceasta.” ( râsete ) Cum mă descurc până
acum? ( Râsete ) Și apoi a spus: „Pentru că este Ziua Mamei, trebuie să fii cu adevărat
plin de bunătate”. Așa că te rog ajută-mă, Doamne, să fiu mai bun. 

Pentru cei care urmăresc online prin intermediul YouTube sau Facebook, vă
încurajăm să intrați direct pe site-ul JDFarag.org. Acolo veți găsi actualizarea de astăzi
întreagă necenzurată și  neîntreruptă.  Și  cu asta,  să trecem la treabă.  Vreau doar să
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vorbesc cu voi astăzi, și sper și mă rog ca Actualizarea de astăzi să fie o încurajare, o
încurajare pentru noi toți. Mă includ și pe mine în asta. Și asta în legătură cu două
chestiuni. În primul rând, chestiunea legată de cât de rea devine lumea. Și în al doilea
rând, chestiunea legată de cât mai este până la răpirea dinaintea necazului, la venirea
Mirelui nostru. 

Dacă  sunteți  ca  mine,  și  bănuiesc  că  sunteți,  acestea  sunt  chestiuni  foarte
dificile,  mai  ales  în  ziua  în  care  trăim  astăzi.  Și  mulți  dintre  noi  ne  aflăm într-o
încleștare necurmată și luptăm și asta se pare că, cu fiecare zi care trece, răul continuă
să se agraveze tot mai mult. Și asta ne arată cât de aproape suntem, cu adevărat, în
pragul necazului de 7 ani. Și da, acest lucru vine la pachet cu multă speranță pentru
noi, cei care suntem în Hristos, știind că răpirea este înainte de necazul de 7 ani. Cu
toate acestea, totuși, devine considerabil mai dificil. Și ceea ce face ca lucrurile să fie
și mai dificile, și vă rog să mă ascultați, este că suntem în mod continuu bombardați cu
ceea  ce  voi  numi  această  narațiune  dialectică.  Ce  este  narațiunea  dialectică?  Este
această narațiune că lucrurile se înrăutățesc în special aici în America din cauza celui
care se află la Casa Albă. Oh, bine. Vă mulțumesc că ați răspuns în acest fel. Acum,
iată ce vreau să spun prin „ascultați-mă și aveți răbdare cu mine”. 

Vreau să vă gândiți la asta și să meditați adânc la asta împreună cu mine, bine?
A spune acest lucru și a crede acest lucru sugerează că, dacă problema este din cauza
celui care se află la Casa Albă, atunci soluția trebuie să vină tot de la cel care ajunge la
Casa  Albă.  Ambele  sunt  greșite.  Spun  asta  din  dragoste.  Amândouă  vederile  sunt
greșite, astfel încât problema creșterii răului se datorează faptului că trăim într-o lume
decăzută, o lume care nu este casa noastră. Iar profeția biblică ne spune că, pe măsură
ce ne apropiem de sfârșit, va fi din ce în ce mai rău, aparent cu fiecare zi care trece, și
așa  este.  Așadar,  aici  este  problema.  De  aceea  este  problema.  Aceasta  este  sursa
problemei. Acum, cum rămâne cu soluția? Oh, soluția nu vine de la cine este la Casa
Albă, ci de la cine este pe tron, cine este pe tron! 

Mă gândesc la Isaia: Lumea lui s-a prăbușit. Regele a murit. Și iată-l aici, strigă
către Dumnezeu, așa cum vom vedea astăzi, și este atât de zguduit, și se uită și Îl vede
pe Domnul șezând pe tron. Și aceasta îl liniștește. Nu contează cine este la Casa Albă.
Este cine este așezat pe tron, și, știre în avanpremieră: El este încă pe tron. Acum unii
dintre voi mă privesc din nou cu privirea aceea. Pastore, unde vrei să ajungi cu asta?
De ce începi așa? Pentru că ați fi de acord că asta înseamnă să fii cu preocupat cu cele
pământești? Și a fi preocupat cu cele pământești vine cu prețul de a fi ceresc? 

Dați-mi  voie  să  expun  pe  scurt.  Dacă  atenția  mea  se  concentrează  pe
schimbarea lucrurilor aici jos, în vremelnicie, atenția mea nu poate fi concentrată pe
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răpirea  acolo  sus,  în  veșnicie.  Cu alte  cuvinte,  dacă  încă  mai  am speranță  pentru
această lume, aceasta va întuneca, îndrăznesc să spun chiar va demonta speranța mea
de a fi răpit din această lume. Nu este aceasta speranța noastră binecuvântată, ba chiar
singura noastră speranță? Dacă aș putea fi  sincer și  deschis cu voi.  Uneori  știu că
făcând acest lucru îi poate face pe oameni să se simtă inconfortabil, dar aceasta este
doar din inima mea. Aceasta este o luptă personală profundă pentru mine. Și vă voi
spune de ce. Mă lupt foarte mult - mă întristez foarte mult când văd cum împlinirea
profețiilor  biblice  specifice  acestui  sfârșit  se  desfășoară  cu  o  viteză  amețitoare;  și
nimeni nu vorbește despre asta într-o vreme în care profeția biblică se împlinește, și
nimeni nu vorbește despre profeția biblică așa cum s-a împlinit? Dumnezeu - acesta
este un „Însă Dumnezeu” pentru mine, cred - această luptă și această zbatere a fost, de
fapt, imboldul pentru căutarea și cererile mele înaintea Domnului, în timpul meu cu
Domnul. Și, făcând acest lucru, El m-a condus cu atâta blândețe - El este întotdeauna
atât de blând, nu-i așa - și compasiune la cuvântul Său. Acesta este cel mai bun loc și
primul loc în care trebuie să mergem, nu-i așa? Și El mi-a liniștit inima așa cum numai
El poate și o face întotdeauna. 

Și dacă îmi permiteți,  aș vrea să vă împărtășesc, ca o încurajare pentru voi,
despre doi oameni ai lui Dumnezeu care s-au luptat cu acest lucru. Ei s-au luptat cu
întrebarea cât de mult timp va mai fi în vreme ce Dumnezeu părea să zăbovească în
fața unui rău de nedescris care se intensifica exponențial, și nu puteau să înțeleagă
situația. Doamne, nu vezi Tu răul care are loc? Se pare că Tu îi lași să scape cu asta. Îi
lași să scape cu crima. Doi oameni; sunt mai mulți, dar doar despre doi oameni vreau
să  vorbesc  cu  voi  astăzi.  Regele  David  și  profetul  Habacuc,  amândoi  au  fost
înconjurați de un rău din ce în ce mai mare, ceea ce i-a determinat apoi să strige către
Domnul, și nu asta facem și noi când ne confruntăm cu un rău de nedescris, înconjurați
de răul pur? Ne îndeamnă, ne propulsează la Domnul să-L căutăm pe Domnul și să
strigăm către Domnul, și iată care este chestia, Domnul va asculta întotdeauna vocea
strigătului nostru. Vom începe cu Habacuc, un tip interesant. Numele lui spune totul.
Numele este natura, după cum știți, mai ales în Vechiul Testament. De fapt, ei așteptau
să numească copiii  până când știau ceva mai  multe  despre  natura  acelui  copil,  cu
excepția cazului în care Dumnezeu le-ar fi arătat altceva. Vă imaginați că la naștere, nu
aveți numele pe certificatul de naștere, AFS, a fi stabilit. Vom vedea cum va fi acesta
și apoi îi vom numi în consecință. Eu nu i-aș fi numit pe cei doi băieți ai mei Elias și
Levi. I-aș fi numit „caută” și „distruge”. ( râsete ) Dar ajunge cu problemele mele. 

Așadar, numele lui este natura lui. Numele Habacuc poartă cu el ideea de luptă,
de a se ține de, de îmbrățișare și de apucare, ceea ce descrie exact ceea ce a făcut acest
om al lui Dumnezeu. Din fericire însă, el trece de la lupta cu Dumnezeu la îmbrățișarea
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și încrederea în Dumnezeu, ceea ce îl conduce în închinare înaintea lui Dumnezeu. Cu
toate acestea, procesul, și este un proces, a fost epuizant în sensul că mai întâi a trebuit
să se lupte cu întrebarea: cât mai durează, Doamne, cât mai e? Cât timp va mai dura
asta? Voi începe mai întâi cu câteva pasaje din Habacuc, apoi cu câteva versete din
Psalmul 6 în care David strigă și el către Domnul întrebând: „Până când, Doamne?”
După cum vom vedea din nou, Domnul va asculta glasul strigătului lor și le va liniști
inimile tulburate, în ciuda - ascultați foarte atent acum - în ciuda faptului că răul din
jurul lor se înrăutățește considerabil. El le va liniști inimile în mijlocul a ceea ce se
întâmplă, în fața a ceea ce se întâmplă. Asta este ceea ce vom vedea. Și după ce vom
stabili  această bază biblică cu Habacuc și David cu el,  apoi o vom aplica în viața
noastră. 

Pentru că știu că sunt mulți, poate aici astăzi sau care se uită online, care sunt
foarte tulburați și se luptă și suferă. Să începem cu primul capitol, versetele 1-3 din
Habacuc. Apropo, sunt doar trei capitole în această carte uimitoare. Dacă vreți să o
citiți, o puteți citi într-o singură zi. Pot să vă asigur că veți fi binecuvântați dacă o veți
face. „Prorocia (versetul 1, capitolul 1) descoperită prorocului Habacuc. (Versetul 2 -
iată-l)  Până când voi  striga  către  Tine,  Doamne,  fără  s-asculţi?  Până când mă voi
tângui  Ţie,  fără  să  dai  ajutor?  Pentru  ce  mă  laşi  să  văd  nelegiuirea  şi  Te  uiţi  la
nedreptate? Asuprirea şi silnicia se fac sub ochii mei, se nasc certuri şi se stârneşte
gâlceavă.” Numai aceasta: ceartă. Trebuie să știți că acesta era un om cu inima blândă.
Avea o inimă blândă și o inimă iubitoare, iar acest lucru l-a durut la inimă să vadă
toate  acestea întâmplându-se,  toate dezbinările  și  certurile,  zâzaniile  și  postările  pe
rețelele de socializare. Bineînțeles că el nu avea asta pe atunci. Încerc doar să o aduc în
termenii zilelor noastre. Toată lumea se ceartă cu toată lumea pentru oricine și orice, în
fiecare zi, toată ziua; nu mai pot suporta, Doamne. Și strig către Tine, și ce văd? Și de
ce mă lași Tu să văd asta? Ceea ce văd este violență. Ceea ce văd este rău. Ceea ce văd
este  nelegiuire,  ceea  ce  văd  este  necaz,  probleme  peste  tot  în  jurul  meu  care  mă
înconjoară. Aceasta este ceea ce se numește „de ce Doamne? și căile lui Dumnezeu”.
El îl întreabă pe Dumnezeu: De ce, Doamne? De ce? Răspunsul Domnului în versetul
5 din capitolul 1. 

Ascultați răspunsul Lui. „Aruncaţi-vă ochii printre neamuri şi priviţi,” Aș vrea
să privesc la asta și să spun ca și cum Dumnezeu ne spune astăzi: Priviți-Mă acum.
„Aruncaţi-vă ochii  printre neamuri şi priviţi,  uimiţi-vă şi  îngroziţi-vă!” (Iată de ce,
Habacuc) Căci în zilele voastre voi face o lucrare pe care n-aţi  crede-o,  dacă v-ar
povesti-o cineva!” Cu alte cuvinte, „Habacuc, oh, așteaptă. Veți vedea. Uitați-vă la
asta. O, Habacuc, ascultă, nu că nu ți-aș spune, ci că nu aș putea să-ți spun. Motivul
pentru care nu ți-aș putea spune dinainte este că dacă aș încerca să-ți spun, tot ce aș
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face ar fi să creez încă o mie de întrebări „de ce”, nu-i așa?” Ca atunci când copiii
noștri  sunt  mici.  De  ce  este  cerul  albastru?  Și  apoi,  bineînțeles,  noi,  ca  părinți,
încercăm să răspundem și tot  ce facem este să creăm mai multe întrebări  „de ce”.
Răspunsul meu a fost - apropo, puteți folosi această idee dacă doriți, nu există niciun
drept  de  autor  asupra  ei.  Aș  spune  doar  pentru  că  este  culoarea  preferată  a  lui
Dumnezeu. Am crezut că asta va rezolva cazul și va închide dosarul. Nu a fost așa.
Așa că acum următoarea întrebare este „de ce este aceasta culoarea preferată a lui
Dumnezeu?” Oh, Doamne - pentru că așa este. Este, bine? ( Râsete ) 

Deci Habacuc, ți-aș fi spus. Am vrut să-ți spun, dar tu nu M-ai fi crezut chiar
dacă ți-aș fi spus. Nu ai fi fost în stare să-ți dai seama dacă ți-aș fi spus. Ai fi fost cu
totul...,  ar fi  fost  dincolo de capacitatea lățimii  tale de bandă în temporal.  Eu sunt
infinit. Tu ești doar finit. Nu am putut. Acum, când Domnul continuă să îi explice lui
Habacuc că îi va folosi pe babilonieni ca instrument al judecății Sale asupra poporului
Său pentru răutatea lor,  ei bine, asta face ca situația să fie aproape mai rea pentru
Habacuc. Acum el se luptă și mai mult. De ce? Pentru că Babilonul este mai rău decât
este Iuda. Ascultați următoarea lui pledoarie în versetele 13, 14 și 17. Acesta este acum
Habacuc care îi răspunde Domnului care tocmai i-a răspuns. „Ochii Tăi sunt aşa de
curaţi că nu pot să vadă răul şi nu poţi să priveşti nelegiuirea! Cum ai putea privi Tu pe
cei  mişei  (Vorbind  despre  Babilon)  şi  să  taci  când  cel  rău  mănâncă  pe  cel  mai
neprihănit decât el?” De ce? (Iată întrebările „de ce” - v-am spus despre acestea, nu?)
(De ce, de ce, de ce? Ai ai ai ai!) „Vei face Tu omului ca peştilor mării ca târâtoarei,
care n-are stăpân?” „...Pentru aceasta îşi va goli el (versetul 17), într-una, mreaja şi va
înjunghia fără milă pe neamuri?” Știți cu privire la ce Habacuc Îl imploră pe Domnul,
Îl întreabă pe Domnul? De ce, Doamne? Cât timp ai de gând să mai lași să dureze asta,
Doamne? Ai de gând să folosești un popor care este mai rău decât poporul Tău pentru
a judeca poporul Tău cu oameni care sunt mai răi decât poporul Tău? Sper că ați
înțeles, pentru că nu știu dacă pot să mai spun asta încă o dată. Și apoi, nu numai asta,
dacă nu era destul de rău, de ce - de ce ne faci să fim martori la asta? De ce ne faci să
stăm și să privim cum se întâmplă asta? Ce să privim întâmplându-se? O, că ei, fără
teamă de consecințe,  din câte se vede continuă să  ucidă în  mod sângeros  națiuni?
Oamenii mor. Doamne! Cât timp? Acum, aici devine foarte interesant. Apropo, îmi cer
scuze dacă țip. Ar trebui să fiu amabil, vă amintiți? 

Devine  foarte  interesant  aici,  pentru  că  Domnul  îi  va  răspunde  acum  lui
Habacuc. Este în capitolul 2 și voi citi versetele 2-4. „Atunci Domnul mi-a răspuns și
mi-a zis: „Ia notițe.” „Scrie acest lucru”. „Scrie prorocia şi sap-o pe table, ca să se
poată citi ușor! Căci este o prorocie (versetul 3) a cărei vreme este hotărâtă, se apropie
de  împlinire  şi  nu  va  minţi;  dacă  zăboveşte,  (Adică,  chiar  dacă  pare  că  întârzie)
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așteptă-o, căci va veni (Va veni) și se va împlini negreșit. Iată, i s-a îngâmfat sufletul,
(versetul 4) nu este fără prihană în el, dar cel neprihănit va trăi prin credinţa lui.” Prin
credință. Ei bine, aceasta este ceea ce îi liniștește inima, atât de mult încât Habacuc o
pune în cântec,  iar noi avem acel cântec,  versurile  cântecului  în capitolul  3:17-19.
Ascultați asta. „Căci, chiar dacă smochinul nu va înflori, viţa nu va da niciun rod,
rodul măslinului va lipsi şi câmpiile nu vor da hrană, oile vor pieri din staule şi nu vor
mai fi boi în grajduri, (Sau nici mâncare pe rafturi - oh, asta nu este în original) eu tot
(Versetul  18)  (Totuși)  mă  voi  bucura  în  Domnul,  mă  voi  bucura  în  Dumnezeul
mântuirii  mele!  Domnul  Dumnezeu  este  tăria  mea;  El  îmi  face  picioarele  ca  ale
cerbilor şi mă face să merg pe înălţimile mele. – Către mai-marele cântăreţilor. De
cântat cu instrumente cu coarde”. 

Cine este mai marele cântăreților? Ar fi bine să fie scris cu majuscule în Bibliile
voastre. Acesta este Domnul. Este același Muzician Șef pe care dulcele psalmist al lui
Israel, David, îl menționa când a scris cuvintele cântecului din Psalmul 6. „Către mai-
marele cântăreților. De cântat pe instrumente cu coarde. Cu harpa cu opt coarde. Un
psalm  al  lui  David.”  Ascultați  versetele  3  și  4,  David  strigând  către  Dumnezeu.
„Sufletul mi-e îngrozit de tot. Şi Tu, Doamne, până când vei zăbovi să Te înduri de
mine? Întoarce-Te, Doamne, izbăveşte-mi sufletul! Mântuieşte-mă, pentru îndurarea
Ta!” El continuă să descrie foarte grafic, în lipsa unui cuvânt mai bun, cum pur și
simplu își udă patul noaptea cu lacrimile sale, ceea ce înseamnă că nu poate dormi. Nu
doarme toată noaptea. Plânge toată noaptea. Este bolnav fizic. Îl afectează fizic din
cauza intensității și enormității situației sale. Și strigă către Dumnezeu făcând ecou la
ceea ce va striga și profetul Habacuc către Domnul. Până când, Doamne? Nu vezi ce
rău este în jurul meu? Cât timp, Doamne, până când Tu vei da năvală? 

Știți că ne referim la o criză a credinței de obicei în contextul pierderii credinței
în Dumnezeu. Dar există un alt tip de criză de credință. Și este opusă. Și dați-mi voie
să vă explic. Este o criză de credință nu în sensul pierderii credinței în Dumnezeu, este
o criză pentru că știi că Dumnezeu ar putea schimba totul instantaneu. Dar nu o face, și
asta te nedumerește, și nu înțelegi de ce, și de aceea strigi: „Doamne!” „Ascultă, mi se
pare atât de clar că ar trebui să cobori foc din cer”, ca Iacov și Ioan, despre care vom
vorbi în al doilea serviciu, numiți cu afecțiune „Fiii Tunetului” când  Isus nu a fost
primit, iar Ioan și Iacov se duc la Isus și spun: „Vrei să poruncim să se pogoare foc din
cer, cum a făcut Ilie?” „Și să-i pârjolim pe loc?” (Râde) 

Ăsta este al doilea serviciu. Nu am de gând să predic acum predica celui de-al
doilea serviciu. Dar ați înțeles ideea, nu? „Doamne, de ce nu le dai foc?” „De ce nu-i
judeci Tu?” „Ei doar continuă în răul lor.” „Și Doamne, cât timp? Cât timp, Doamne?”
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„Cât timp mai este până mă vei elibera? Cât mai e până mă vei salva?” „Cât mai e
până când va suna trâmbița, Doamne?” „Se face cu adevărat rău.” „E din ce în ce mai
rău.” Ei bine, să mergem la versetul 8. Așadar, primele șapte versete din Psalmul 6,
foarte deprimante, foarte deprimante. Adică, dacă vă opriți doar la versetul 7, ar trebui
să fii deprimat. Dar 8 vine după 7. Știu că este profund. Dar de la versetul 8 și până la
restul, totul se schimbă. 

Oh, circumstanțele lui David nu s-au schimbat. Vom vorbi despre asta mai mult
într-un  moment.  Dar  ceva  s-a  schimbat.  Ascultați  ce  spune  David,  versetul  8:
„Depărtați-vă de la mine, toţi cei ce faceţi răul! Căci Domnul a auzit glasul plângerii
mele!” (Voi toți sunteți acum în mare bucluc) „Domnul îmi ascultă cererile şi Domnul
îmi primeşte rugăciunea! Toţi vrăjmaşii mei vor fi acoperiţi de ruşine şi cuprinşi de
spaimă; într-o clipă vor da înapoi, acoperiţi de ruşine.” Îmi place acest lucru. David
este  cel  care  este  atât  de  tulburat,  iar  acum  spune:  „Nu  eu  acum.”  „Voi  sunteți
responsabili.” „Ar fi bine să fiți plini de spaimă.” „Nu mai sunt excesiv de tulburat
pentru  că  Domnul”  „a  ascultat  glasul  strigătului  meu.”  „'Doamne,  până  când?'  Și
Domnul m-a liniștit” „așa cum tocmai l-a liniștit pe Habacuc”. 

Vedeți numitorul comun dintre acești doi oameni ai lui Dumnezeu? Dumnezeu
nu a schimbat imediat circumstanțele rele care îi înconjurau, dar a schimbat inimile lor
tulburate dinlăuntrul lor. Nimic nu s-a schimbat; de fapt, s-ar putea spune că lucrurile
s-au înrăutățit considerabil chiar și după aceea. Dar ceva s-a schimbat. Da. Ceea ce s-a
schimbat a fost faptul că Dumnezeu a liniștit din interior inimile lor tulburate, în ciuda
răului din jurul lor. Și acest lucru este evidențiat în capitolul 3:18 când Habacuc spune,
și îmi place atât de mult acest lucru, și va fi relevant pentru înțelegerea noastră a ceea
ce Domnul mi-a pus  pe inimă să vă împărtășesc astăzi.  El  spune:  „Eu tot  mă voi
bucura în Domnul”. 

Nu  mă  voi  bucura  de  circumstanțele  mele.  Mă  voi  bucura  în  Domnul  în
mijlocul  circumstanțelor  mele,  în  ciuda  circumstanțelor  mele.  „mă  voi  bucura  în
Dumnezeul mântuirii mele! Domnul Dumnezeul este tăria mea”. Acesta este Neemia
8:10. „bucuria Domnului va fi tăria [mea].” Ce ziceți de asta? Luați de aici! Ce părere
aveți de asta? Trebuie să pui și mârâială în glas pentru efect. Bine, stați,  cum așa?
Pentru că, știți, natura umană, natura păcătoasă, natura adamică din noi toți se irită la
asta.  Și  iată  cum sună și  cum arată  asta.  „JD,  nu poți  fi  fericit  acum.  Vezi  ce  se
întâmplă?” „Oh, îmi pare rău; a fost o neînțelegere. Nu ați primit memoriul. Din câte
se vede, încă mai crezi că bucuria mea depinde de circumstanțele mele.” Nu, bucuria
mea este în Domnul, în ciuda circumstanțelor. Vedeți, bucuria mea în Domnul nu este
același  lucru  și  nici  nu  se  bazează  pe  bucuria  în  circumstanțele  mele.  De  fapt,
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împreună cu Habacuc și David și cu mulți alții ca ei, și apropo, acest lucru este pentru
tine și pentru mine astăzi, ne putem bucura în Domnul. Da, dar vezi cât de rău devine?
Putem să ne bucurăm în Domnul, Dumnezeul mântuirii noastre. Pot să mă bucur în
continuare. Acum, de ce este acest lucru atât de important? Pentru că dacă vrem să
avem vreo speranță de a bea din paharul bucuriei Domnului, care este tăria noastră, și
avem nevoie de această tărie dacă vrem să avem vreo speranță în vreme ce așteptăm pe
Domnul, aceasta este singura cale. La fel ca și în cazul acestor doi bărbați, și noi putem
cunoaște  această  bucurie  în  mijlocul  unui  rău  de  nedescris  dacă ne  trăim viața,  și
aceasta este important, vă rog să mă ascultați, „prin credință și nu prin vedere”. Pentru
că credința este opusul vederii. Iar cei drepți, cei neprihăniți trăiesc prin credință, nu
prin vedere. Da, eu nu văd asta. Așteaptă, oh, îmi pare rău. Trebuie să fi fost un altă
circulară care a fost ratată, pentru că de aici rezultă că, pentru a avea liniște sufletească
și bucurie în inima ta, trebuie să o vezi mai întâi, pentru că, la urma urmei, a vedea
înseamnă a crede. Nu, nu este așa. A crede înseamnă a vedea. Credeți și veți vedea.
Aceasta  este  credința.  „o  încredere  neclintită  în  lucrurile  nădăjduite,  o  puternică
încredinţare (cuvânt puternic) despre lucrurile  care nu se văd.” Nu o văd,  dar prin
credință o voi crede. Doamne, nu știu cum o vei face. Nu știu cum o vei face, dar știu
prin credință că o vei face. Aș vrea să-mi spui când ai de gând să o faci, pentru că mi
se pare că Îți ia timp, foarte mult timp. Cât mai durează, Doamne? Nu știu când o vei
face, dar prin credință știu că Tu o vei face. 

Permiteți-mi să mai spun încă un lucru și vom încerca să mergem mai departe.
Dacă vrem să avem vreo speranță de a supraviețui și chiar de a prospera în fața a ceea
ce ne așteaptă și este chiar acum, trebuie să vedem acest lucru prin ochii credinței. Noi
vedem prin ochii credinței. Doar așa vom reuși să ajungem până la „vremea hotărâtă”.
Când este timpul hotărât? Este acum. „Oh, nu, iată-l din nou.” „Ai de gând să o spui
din nou?” Fiți siguri că da. Pe repede-înainte până astăzi, acum, acum și ceea ce este,
fără îndoială, cea mai rea zi de acum. Am spus acum? Acum. Pentru că acum este
„timpul hotărât”. „Acum” este acel timp, acel mult profețit „sfârșit de vremurilor”. Și
pentru restul timpului nostru, vreau să vorbesc despre acest lucru și despre motivul
pentru care nu mai poate fi mult timp. Fiți încurajați. Cu tot ceea ce se întâmplă acum,
glumiți acum? Nu, nu mai durează mult. Nu mai durează mult. Să continuăm și să
încheiem transmisiunea în direct pe Facebook și YouTube în acest moment și sperăm
că sunteți deja pe site. 

Bine, ca o prefață, permiteți-mi să mă grăbesc să spun că mulțimi de oameni
mor în fiecare zi din cauza acestei injecții malefice COVID-19. Și nu auziți despre
asta, și nici nu veți auzi, apropo. Așa că miercuri din această ultimă săptămână - știți
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cum  este  când  Dumnezeu  orchestrează  întâlniri  divine,  programează  pentru  voi
întâlniri divine pe care nici într-un milion de ani nu le-ați fi putut programa vreodată? 

Ei bine, El a făcut asta pentru mine miercurea trecută și mi-a dat ocazia să
vorbesc cu poștărița noastră despre care chiar mă întrebam, mă gândeam, pentru că nu
o mai văzusem de ceva vreme. Așa că ori de câte ori o văd, încerc întotdeauna să o
încurajez. Și doar am întrebat-o - nu am fost prea direct. - doar am întrebat-o: „Ce mai
faceți?” Și doar îi spun mereu: „Bună, mă rog pentru dumneavoastră.” Uneori, știți,
dacă Domnul prezintă ocazia, îi spun: „Există ceva anume pentru care mă pot ruga
pentru  dumneavoastră?”  „Adică,  Domnul  știe.  Să  știți  doar  că  mă  rog  pentru
dumneavoastră.” Și ea întotdeauna apreciază asta. Ei bine, miercuri, când am întrebat-
o ce mai face, un răspuns puțin diferit. A spus: „Ei bine, aș putea să mă descurc mai
bine.” Și atunci am întrebat-o de ce. Și a continuat să-mi spună că au fost mai multe
decese neașteptate în familia ei și că a fost o perioadă foarte grea pentru ea. Ei bine, i-
am spus imediat că îmi pare foarte rău să aud asta și că mă gândeam la ea, pentru că nu
o mai văzusem de ceva vreme. Și apoi i-am reiterat că, știți, mă voi ruga pentru ea, iar
apoi a început să lăcrimeze. Și în astfel de momente, și știu că probabil și voi faceți la
fel, știți, îi cam ceri Domnului să-ți dea cuvintele pe care să le spui. Și astfel am primit
acest îndemn și acest sentiment de la Duhul Sfânt că trebuia să o întreb foarte delicat
dacă ea crede că moartea lor ar putea avea legătură cu injecțiile. 

Iar răspunsul ei, deși ezitant la început, a fost că, și acesta este aproape un citat
mot-a-mot: „Urăsc să o spun, urăsc să o spun, dar cred că este, deoarece toți cei care
au murit au fost injectați.” (Suspin mare) 

Joi seara, Ezechiel 9, lui Ezechiel i se arată o viziune, și e acest înger căruia i se
spune să pună un semn care era litera ebraică Tav, în formă de cruce pe frunte pentru a
pune o pecete pe cei care suspinau și plângeau din cauza urâciunilor și a răului care se
comitea în Ierusalim. Și mă gândesc la asta, știți? Mă gândesc la Solomon, care scrie:
„cine ştie multe are şi multă durere.” [Eclesiastul 1:18 n.tr.] Și un lucru legat de faptul
că suntem credincioși și urmași ai lui Isus Hristos și cunoaștem cuvântul lui Dumnezeu
și Dumnezeul cuvântului și știm ce spune cuvântul lui Dumnezeu despre sfârșit, vine
cu această durere, cu această întristare, pentru că știm cum se termină. Și dacă asta nu
vă dă o compasiune pentru oameni, adică, dacă ei numai ar ști ce va urma, și chiar
acum se întamplă deja. 

Așa că, după ce mi-a împărtășit asta, am încercat să mă adun și să îi spun din
nou că  îmi  pare  atât  de  rău să aud asta  și  că  mă voi  ruga neapărat  pentru  ea,  ca
Dumnezeu să o încurajeze și să o mângâie și să o binecuvânteze, iar ea a fost foarte
recunoscătoare pentru asta. Mă rog pentru mântuirea ei. Ceea ce m-a frapat în această
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conversație a fost totuși ezitarea ei. A ezitat, apoi a spus: „Nu-mi place să o spun.”
Știți ce-mi spune asta? Ezitarea de a îndrăzni să spui ceva spune totul, mai ales când
este vorba de răul acestui lucru și de faptele despre acest lucru. Știți ce este trist? Orice
căutare  de  autentificare  a  acestui  lucru  sau  de  documentare  a  acestui  lucru  este
întâmpinată  de  o avalanșă  de așa-numiți  „verificatori  de  fapte”  care  încearcă  să  o
demonteze. Cu toate acestea, cu cât încearcă mai mult să o demonteze, cu atât mai
mult îi dau, fără să vrea, crezare. Ce vreți să spuneți? Ei bine, adică de ce ești așa
încăpățânat până în pânzele albe, literalmente, să explici totul? 

De fapt, exact la asta se referă acea replică celebră din piesa „Hamlet” a lui
William Shakespeare. Poate că ați auzit-o. „Domnița protestează prea mult, părerea
mea.”  Este  rostită  de  regina  Gertrude  ca  răspuns  la  exagerarea  neserioasă  a  unui
personaj din actul teatral ce are loc în piesa de teatru creată de prințul Hamlet pentru a
dovedi  vinovăția unchiului  său în uciderea tatălui  său,  regele Danemarcei.  Această
replică celebră a ajuns să fie cunoscută ca un comentariu cinic, ironic și chiar sarcastic
adresat cuiva care pare să exagereze,  să reacționeze exagerat la o situație sau la o
acuzație, astfel încât să pară nevinovat când de fapt este vinovat. Aduc în discuție acest
lucru pentru că acești „verificatori de fapte” contrafăcuți - trebuie să o spui chiar așa -
„protestează prea mult, după părerea mea”. Și sfârșesc prin a autentifica chiar faptele
pe care caută să le demonteze vis-a-vis de a crea exact lucrul pe care speră să îl evite,
și  anume acela de a genera mai multă curiozitate și  interes față de ceea ce vor să
respingem sub  semnul  de  a  fi  fals  sau  prefăcut,  nu  adevăr  sau  fapt.  Și  ei  repetă
narațiunea CIA: „Teoria conspirației.” Apropo, asta a fost CIA. Este un fel de... asta
este natura umană, nu? Așa că o să folosesc această ilustrație. Dacă aveți una mai
bună, din nou, vă rog să-mi spuneți. Asta e tot ce am. Așa că descurcați-vă asta. Deci,
mergi pe trotuar și vezi o vitrină de magazin, și e toată acoperită de hârtie, cu excepția
unei mici găuri. Și deasupra ei este un scris pe care scrie: „Nu vă uitați  în această
gaură”. Vreau să zic, sunt oameni aliniați pe trei străzi. De ce? De ce nu? Ce este
acolo? Ce vrei - ce nu vrei să văd? Acum chiar vreau să-l văd! Vezi, dacă nu mi-ai fi
spus niciodată: „Nu te uita aici”, aș fi trecut mai departe. Nu m-aș fi gândit niciodată
să mă uit acolo. 

Apropo, asta are o - ei bine, asta e o altă predică pentru altă dată. Am o mulțime
de predici pe care trebuie să le țin cândva, spunând asta tot timpul. Dar asta este legea
lui Dumnezeu: n-aș fi știut că este păcat dacă nu ar fi fost legea care spune: „asta este
păcat”. Ei bine, iată ce fac ei. E cam la fel cu Adam și Eva. „Puteți mânca din tooooți
arborii  din  grădină,  dar  din  singurul  pom din  mijlocul  grădinii,  pomul  cunoașterii
binelui  și  răului  să  nu mâncați.  Căci  în  ziua  în  care  veți  mânca  din  el,  veți  muri
negreșit.” Iată-i pe Adam și Eva: „Ce, ce se întâmplă - de ce acel copac?” 
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Înțelegeți ce vreau să spun? Verificatorii de fapte: Oare de ce protestează prea
mult? Să fie oare că nu vor să văd? Ei bine, oricum ar fi, răul zilelor noastre în această
ultimă zi a istoriei omenirii, și asta nu este o exagerare. Cred că știți când spun asta, și
o spun, și o voi spune din nou. Aceasta este ultima oră. Aceasta este. Așa se termină.
Și, apropo, este mai rău decât își pot imagina cei mai mulți dintre noi. Și îmi dau
seama că este o afirmație destul de îndrăzneață. Dar adevărul este că nu avem nicio
idee despre răul care se întâmplă acum. Apostolul Pavel face referire la acest lucru.
Nici nu se poate pune în cuvinte să spunem care sunt faptele întunericului care este
răul ce are loc, este de nedescris. 

Ei bine, pentru economisi timp, mă voi concentra asupra unei singure fapte în
mod special, dar vă rog să știți că toate acestea au la bază maleficele injecții COVID-
19. „Oh, știam eu. Iată-l din nou.” Vreți să mă ascultați, vă rog? Doar ascultați-mă. În
imagine este o captură de ecran a acestui reportaj din The Daily Mail de luni, 5 mai,
intitulat  „Exclusiv:  Imagini  șocante  arată  campamentul  de  vehicule  de  două  mile
lungime format  din oameni care trăiesc în rulote,  camioane și  remorci de-a lungul
autostrăzii 101 la nord de San Francisco, deoarece persoanele cu venituri mici sunt
scoase de pe piața imobiliară”. Întrebarea trebuie să fie pusă și să se răspundă la ea.
Care este întrebarea? De ce sunt atât de mulți oameni fără adăpost acum? Răspuns:
Din cauza răului planificat în prealabil și săvârșit de ceea ce cunoaștem sub numele de
COVID-19 și  prin  extensie  așa-numitul  vaccin.  Și  asta  din  nu  mai  puțin  de  două
motive, dintre care principalul este că mulți dintre cei care au refuzat să fie injectați cu
această  injecție  mortală,  de  teamă că  își  vor  pierde  viața,  și-au  pierdut  în  schimb
mijloacele de trai.  De aceea sunt fără adăpost.  Al doilea motiv: COVID-19 și așa-
numitul vaccin a fost conceput și introdus în fiecare națiune de pe pământ pentru a
distruge economia fiecărei națiuni de pe pământ. Ceea ce a urmat este că populația
globală, care este încă în viață, a devenit acum dependentă de un sistem satanic pentru
a rămâne în viață. 

Și, apropo, asta este în Cartea Apocalipsa descrisă exact, precis, cu acuratețe.
Iată ceea ce se numește „Orașele de 15 minute”, a.k.a.  Orașe inteligente.  Ați auzit
despre acestea? Vă rugăm să fiți atenți, COVID-19 a fost creat și pentru „Orașe de 15
minute”. O spun așa pentru că vaccinul nu a fost creat pentru COVID-19. COVID-19 a
fost creat pentru așa-zisul vaccin. Cum vom introduce această otravă în oameni? Oh,
trebuie să găsim un motiv pentru ca ei să dorească să primească această otravă în ei.
Așa  că  ați  creat,  ați  fabricat  COVID-19.  Deci  COVID-19  a  fost  creat  și  pentru
„Orașele de 15 minute”. Orașele inteligente nu au fost create din cauza COVID-19.
COVID-19 a fost creat pentru Orașe inteligente. Cum veți aduce oamenii în aceste
lagăre de concentrare/orașe inteligente/„Orașe de 15 minute”? La întrebarea ce sunt
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„Orașele de 15 minute” sau Orașele inteligente, ei le explică ca fiind un concept de
planificare urbană pentru ca nevoile și serviciile zilnice ale fiecăruia, cum ar fi locul de
muncă,  educația,  îngrijirea  medicală  și  cumpărăturile  pentru  necesități  să  fie  la  o
distanță de 15 minute, fie pe jos, fie cu bicicleta. 

Stați, cum rămâne cu mersul cu mașina? Nu, tu nu ai mașină și ești fericit, îți
amintești? Nu vei deține nimic și vei fi fericit. O să mergi pe jos. Nu ai nevoie de
mașină. Nu ești fericit? Și bicicleta aia, apropo, nu e a ta, ci a noastră, dar poți să mergi
cu ea. Ești fericit? Doar... bine, nu contează. Conform site-ului 15minutecity.com și a
paginii „despre”, ei afirmă, citez: „Orice persoană care locuiește într-un oraș ar trebui
să aibă acces la serviciile urbane esențiale la o distanță de 15 minute de mers pe jos sau
cu  bicicleta.  Proiectul  15-Minute  City  este  conceput  pentru  a  ajuta  transformările
urbane  axate  pe  acces  să  fie  ceea  ce  avem  nevoie  să  fie:  ambițioase,  incluzive,
măsurabile și implementate în mod eficient. Hmm. Proiectul „Orașul de 15 minute”
(Tot citând) a fost creat de Dan Luscher, un urbanist și un vechi (Așteptați) locuitor al
orașului San Francisco. Stai, nu tocmai ai citat The Daily Mail și nu ne-ai arătat o
fotografie cu întinderi de kilometri întregi de oameni fără adăpost și vehicule? Asta a
fost  în San Francisco? Da.  Hmm, hmm. Lucruri  care te  fac să spui „hmm”. Deci,
aparent, acest Dan Luscher, urbanist, rezident de mult timp în San Francisco, are o
pasiune pentru a face ca orașele să funcționeze pentru toată lumea.” 

Presupun  că  nu  ar  trebui  să  fim  surprinși  de  articole  precum  acesta  din
Washington  Standard  din  14  martie  despre  cum  un  anume  Donald  J  Trump
promovează „Orașele de 15 minute”, pe care le numește „orașe ale libertății”. Nu, nu
vă uitați  așa la mine.  Pentru cei  care m-au atacat virulent pentru că am spus ceva
despre Trump și am îndrăznit să sugerez că Trump este implicat în asta, puteți să vă
opriți,  vă  rog? Vă rog să încetați.  Priviți  acest  comunicat  de  presă  al  Casei  Albe.
Apropo,  data,  14  septembrie  2015.  Stai,  hadeți  să  vă  reîmprospătăm memoria.  Să
vedem, cine a fost președinte în 2015? ♪ Dun-Dun-Dun-Dun-Dun-Dun-Dun-Dun-Dun-
Dun ♪ (genericul de la Jeopardy) Ați înțeles? Barack Obama. 

Oh,  Comunicat  de  presă  al  Casei  Albe  din  14  septembrie  2015.  „Fișă
informativă:  Administrația  anunță  o  nouă  inițiativă  „Smart  Cities”  pentru  a  ajuta
comunitățile să abordeze provocările locale și să îmbunătățească serviciile urbane.”
2015.  Dacă am făcut bine calculele,  asta  înseamnă cinci  ani  înainte  ca totul  să se
schimbe pentru a nu mai fi niciodată la fel. 2015? De unde au știut? Pentru că au făcut-
o.  Vladimir Lenin:  „Cel mai bun mod de a controla opoziția  este să o conduci tu
însuți.” 
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Și, apropo, bine, mai bine aș pune asta pe masă foarte repede în cele din urmă,
pentru că foarte mulți oameni cred că JD este pro-Biden. JD a votat pentru Biden.
(Râsete) Bine, ascultați, doar ca să se știe, pentru a clarifica lucrurile. Nu am votat
pentru Biden. Nu am fost niciodată injectat. Nici măcar nu am fost testat vreodată. Așa
că  dă-i  drumul  și  postează  asta  pe  rețelele  de  socializare,  bine?  (Aplauze)  Uaau!
Mulțumesc! Simt dragostea chiar acum. 

Așa  că  voi  fi  un  contravenient  imparțial.  Iată  o  captură  de  ecran  de  pe
GovTech.com despre faptul că administrația Biden este bună pentru „Smart Cities”.
Acum, acest lucru a fost în lucru de zeci de ani. Știați asta? Bineînțeles că nu știați. Ei
doar au așteptat momentul optim pentru a o lansa, iar acum este acel moment optim
stabilit, la vremea sfârșitului, exact așa cum ni se spune în Scriptură că va fi. V-aș
încuraja cu adevărat să vă faceți propriile cercetări în acest sens. Nu mă credeți pe
cuvânt.  Am  inclus  link-uri  către  toate  acestea.  Voi  mai  menționa  rapid  câteva,
începând cu acest videoclip de vinerea trecută, din 5 mai, intitulat „Orașe inteligente
plus Tratate Împotriva Pandemiilor”. Iată încă unul din 25 aprilie, intitulat „Christine
Anderson: De la orașe de 15 minute la carantinări climatice”. Vă amintiți că am vorbit
despre asta? Veți avea un scor de credit climatic și un scor de credit social. Încă un
lucru în legătură cu acest subiect, și are legătură cu cartea „Vaccinuri: Cea mai mare
fraudă medicală din istorie”. 

Ceea ce urmează, rapid, sunt citate pe care eu cred că cei care verifică faptele
„protestează prea mult”, ceea ce expune din nou partea vinovată. Citez: „Spaniolii îi
spuneau gripa franceză. Unii spun că își are originea în China. China - trebuie să o spui
exact așa, China. ( Râsete ) Aș putea doar să spun în paranteză: Dumnezeu îi iubește
pe chinezi. Dumnezeu iubește poporul japonez. Dumnezeu iubește poporul german.
Dumnezeu iubește poporul arab, poporul meu. El îi  iubește și pe arabi.  Dumnezeu
iubește China. Și, apropo, cred că am fi impresionați, dacă pot să o spun așa, dacă am
ști câți oameni, în număr mare, ajung la o cunoaștere mântuitoare a lui Isus Hristos în
locuri precum China. Bine, mă simt un pic mai bine. Nu chiar, dar e suficient de bine
pentru  moment.  Așadar,  „unii  spun  că  își  are  originea  în  China.  Unii  spun  că  în
Germania,  ca  armă  biologică;  cu  toate  acestea,  cea  mai  credibilă  teorie  a  fost  că
pandemia de gripă din 1918 a fost cauzată de vaccinuri, cel mai probabil de vaccinul
experimental  împotriva  tifosului  sau  a  gripei.  Era  o  expresie  obișnuită  în  timpul
războiului  că  mai  mulți  soldați  au  fost  uciși  de  împunsături  de  vaccin  decât  de
împușcături de arme inamice. Vaccinurile, în plus față de medicamentele otrăvitoare
administrate  în  spital,  au  făcut  imposibilă  vindecarea  în  prea  multe  cazuri.  Dacă
oamenii nu ar fi fost tineri și sănătoși la început, ar fi murit cu toții în urma otrăvirii în
masă  din  armată.  Medicii  le  administrează  așa-numiților  purtători,  în  fiecare  an  o
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injecție de vaccin otrăvitor, slăbindu-le astfel puterile naturale de apărare împotriva
invaziei otrăvurilor. Vaccinurile contaminează întotdeauna corpul și slăbesc întregul
organism fizic, făcându-l mai sensibil la boli. Acest lucru a fost dovedit de rata ridicată
a mortalității și a îmbolnăvirilor în rândul soldaților 100% vaccinați în toate războaiele
noastre din 1917 și până în prezent.” Ați auzit asta? Ce? Oh, stai puțin! Acum începe
să aibă mai mult sens. Oh, de aceea nu moare nimeni care nu a fost injectat. Oh, de
aceea mor toți cei care au fost injectați. Sunteți bine? Suntem bine? Bine. ( Râsete ) Un
ultim lucru aici, și vă mulțumesc că m-ați îngăduit și că m-ați ascultat. Și, din nou, nu
mă credeți pe cuvânt.

 Voi - ascultați, faceți-vă propriile cercetări. Datorați acest lucru vouă înșivă,
familiei și copiilor vostri. 1917 până în prezent? Dar în Vietnam? Repede - înainte:
Furtună în deșert. Oh, Doamne, iată-ne. Oh, ei bine, în fine. 9/11? Haideți! Vaccinurile
obligatorii pentru antrax au ucis mulți. Legea Actul Patriot? Astăzi suntem striviți de
Actul Patriot din cauza  a ceea ce s-a întâmplat în Septembrie 2011 Și pentru asta a
fost 9/11. (Suspin frustrat) Mai bine aduc acest subiect spre final. 

Ajută-mă, Doamne. Să ne întoarcem la Habacuc și la David. Doamne, cât timp?
Cât de mult? Răspunsul este același, de la Dumnezeul care este același ieri, azi și în
veci. Și acest răspuns este acesta: „acum este acel timp hotărât la sfârșit”. „La sfârșit
va vorbi. Nu va minți. Așteaptă-o! Va veni cu siguranță. Nu va întârzia.” [NKJV -n.tr.]
Voi merge mai departe și voi spune că este aici. Strigătul nostru de „cât mai durează,
Doamne?” se poate transforma în bucurie a Domnului atunci când ne punem credința
în Domnul, pentru că, din nou, cel neprihănit va trăi prin credință, nu prin vedere. Și o
voi spune din nou. Atunci când trăim prin credință, vom vedea prin ochii credinței că
acesta este acel timp hotărât al sfârșitului. Și va veni cu siguranță, ba nu, este deja aici.
Și  dacă vă veți  plictisi  să vă  spun asta,  vă  veți  plictisi  cu adevărat,  pentru că  voi
continua să spun asta. Sfârșitul nu mai este aproape. Sfârșitul este acum aici. Este aici
acum. Gata! Ăsta este finalul. Așa se termină. 

Și de aceea încheiem întotdeauna cu Evanghelia, vestea cea bună a mântuirii în
persoana lui Isus Hristos. Acesta este și motivul pentru care încheiem cu o explicație
simplă, pe înțelesul copiilor, a mântuirii prin intermediul ABC-ului mântuirii. Vă rog
să-mi mai acordați câteva minute, apoi vom avea mărturia noastră „Dar Dumnezeu” și
vom termina. Și vă apreciez răbdarea. 

A este de la a admite sau a recunoaște. Aceasta este doar o explicație simplă, ca
pentru copil. Este un instrument pentru a vă echipa în cazul în care Domnul vă va
prezenta vreodată privilegiul profund de a aduce pe cineva în calea voastră, căruia să ii
vorbiți despre Isus, și nu sunteți de acord că oamenii au nevoie de Isus acum mai mult
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decât în orice alt moment din istoria omenirii? Poștașul care vă aduce poșta are nevoie
de Isus. Dacă nu-l cunosc pe Isus, au nevoie de Isus. Trebuie să îl duci pe Isus la ei și
pe ei  la  Isus cât  mai repede posibil,  pentru că timpul se scurge.  Trebuie să existe
această recunoaștere a faptului că sunt un păcătos. Am păcătuit,  pentru că până nu
recunosc sau nu admit că sunt păcătos, nu sunt deloc interesat de Salvator. Romani
3:10 spune: „Nu este niciun om neprihănit, niciunul măcar.” Nimeni nu este bun; oh,
s-ar putea să fii bun, dar niciodată nu vei fi destul de bun. Și Romani 3:23 explică de
ce. Este pentru că „toți au păcătuit și sunt lipsiți de slava lui Dumnezeu”. Cu toții ne-
am născut păcătoși, motiv pentru care trebuie să ne naștem din nou pentru a intra în
Împărăția  lui  Dumnezeu.  Trebuie  să  ne  naștem din  nou  din  Duhul  lui  Dumnezeu
pentru a intra în Împărăția lui Dumnezeu. Acum, vestea bună trebuie să aibă mai întâi
vestea rea, pentru că, și știu că nu este o engleză corectă, cu cât este mai rea vestea rea,
cu atât va fi mai bună vestea bună. Care este prima veste rea? Ei bine, vestea proastă
este că ai fost condamnat la moarte pentru că „plata păcatului este moartea”. Sunteți
pregătiți pentru vestea bună? Vestea cea bună este că „darul fără plată al lui Dumnezeu
este viaţa veşnică în Isus Hristos, Domnul nostru” Romani 6:23. Vedeți, cu toții am
fost condamnați la moarte pentru că „plata păcatului este moartea”. Acum toți, pentru
că ne-am născut păcătoși, suntem sub pedeapsa cu moartea. Dar iată care este vestea
bună. Isus vine și spune: „Eu voi plăti pedeapsa cu moartea pentru tine în locul tău. O
veste bună, și asta înseamnă cuvântul „evanghelie”. Vești bune, datoria ta a fost plătită.
Ești liber să pleci. „dacă Fiul vă eliberează, veţi fi cu adevărat liberi.” 

Acesta este A; iată B-ul, iar acesta este atât de central. E atât de simplu: Crede!
„Fiindcă atât de mult a iubit Dumnezeu lumea, că a dat pe singurul Lui Fiu, pentru ca
oricine crede în El (Își pune încrederea în El) să nu piară (În iad pentru toată veșnicia),
ci să aibă viață veșnică.” Romani 10:9-10 spune: „dacă crezi în inima ta că Dumnezeu
L-a  înviat  din  morți,  vei  fi  mântuit.”  Nu  există  nicio  ambiguitate.  Nu  există
incertitudine. Vei fi salvat. Datoria a fost plătită. „S-a terminat.” 

Și apoi asta ne aduce la C, care este revărsarea, expresia credinței din inima ta,
și este chemarea numelui Domnului. Romani 10:9-10 spune: „Dacă mărturiseşti, deci,
cu gura ta pe Isus ca Domn și dacă crezi în inima ta că Dumnezeu L-a înviat din morți,
vei fi mântuit". Și apoi Romani 10:13 în cele din urmă, chiar rezumă totul, pecetluiește
totul. „Fiindcă oricine va chema Numele Domnului (Și iată din nou acest cuvânt) va fi
(va fi) mântuit (Punct). „S-a sfârșit.” (Punct, nu virgulă). Nu, s-a terminat. A plătit tot.
Tu nu poti face absolut nimic, nimic ce poți aduce la masa mântuirii. „Căci prin har ați
fost mântuiți, prin credință.” „Nu din fapte.” „Este darul lui Dumnezeu, ca să nu se
laude nimeni”  cf.  Efeseni  2:8-9.  Vă implor,  înainte  de a încheia  cu mărturia  „Dar
Dumnezeu" de astăzi, vă implor vă rog, vă rog să ascultați inima acestui pastor. Și
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Domnul îmi cunoaște inima. Mă întristez atât de mult. Mă întristez atât de mult pentru
că știu. Și odată cu această cunoaștere a profețiilor biblice vine și acea durere pentru
oameni. Îmi pare atât de rău pentru oameni pentru că pur și simplu nu știu. 

Vă implor astăzi, dacă nu v-ați pus niciodată încrederea în Isus crezând în El,
chemându-L, mă rog ca astăzi să luați cea mai importantă decizie din viața voastră
pentru viața veșnică. S-ar putea să vă uitați online. Dacă încă vă uitați online, lăudat fie
Domnul numai pentru asta. Dar faceți asta cu un motiv. Astăzi este ziua mântuirii tale.
Te implor. Astăzi ia cea mai importantă decizie a vieții tale pentru viața veșnică, cât
încă mai este timp. 

Bine, mărturia de astăzi „Dar Dumnezeu” vine de la Andrea Christine Pouros.
Ea este din Marea Britanie. Și trebuie să vă avertizez că este sfâșietor. „Dragă pastore
JD Farag, logodnicul meu a murit în mod misterios pe 26 martie anul acesta, în urma
unei hemoragii cerebrale masive. Așteptam cu nerăbdare să construiesc o viață cu el,
așa cum Dumnezeu ne-a pus împreună. El s-a născut din nou datorită faptului că i-am
împărtășit ABC-ul mântuirii cu mai bine de un an și jumătate în urmă. Și-a dăruit viața
și inima lui Hristos. Am fost lângă el la terapie intensivă ținându-l de mână și plângând
timp de două zile și jumătate în timp ce a ajuns în starea asta complet pe neașteptate.
La început, am crezut că a avut un atac cerebral, dar medicul legist a dat verdictul că
Adrian s-a lovit cu capul de cadă și așa a avut o hemoragie cerebrală masivă și și-a
pierdut echilibrul în cadă. 

Medicul legist a spus că nu au fost circumstanțe suspecte, dar am fost surprins
că  nu  s-a  făcut  o  anchetă  amănunțită.  Adrian  făcuse  multe  vaccinuri,  iar  eu  îl
implorasem  să  nu  le  facă,  dar  el  m-a  ignorat  și  a  continuat  oricum.  Am  rămas
nevaccinată,  dar am fost destinatara urii  extreme din partea guvernului meu aici în
Marea  Britanie.  Lucrurile  pe  care  le  fac  sunt  întotdeauna  sub  acoperire.  Adrian
mersese  cu  bicicleta  în  acea  săptămână  și  fusese  considerat  „apt”  de  către
fizioterapeutul său cu o zi înainte de a se prăbuși. Nimeni nu se aștepta să se întâmple
ceva neobișnuit”.  Ea  continuă apoi  să  detalieze  coșmarul  oribil  care  urmează.  Am
editat-o pentru a nu mai dura mult. Dar este suficient să spun că toate acestea sunt
menite să facă rău, dar Dumnezeu le vrea spre bine pentru mântuirea multora, inclusiv
a lui  Adrian acum mai bine de un an și  jumătate.  Kapono, vino sus. De ce nu vă
ridicați? Lăudați-l pe Domnul. (Aplauze) 

Vreau să spun un ultim lucru. Nu am spus „un ultim lucru”, nu? Ei bine, un
ultim lucru. Și vă rog, din nou, ascultați-mă. Știu că sunt mulți care au făcut această
injecție de bunăvoie sau nu, și cred că aș fi extrem de neglijent dacă nu aș spune din
nou acest lucru. Dacă sunteți născuți din nou, nu puteți să deveniți ne-născuți din nou.
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Nu v-ați pierdut mântuirea. Asta ar însemna că trebuie să faceți fapte pentru a o păstra.
Asta e din nou fapte. Bine, bine, sunt salvat, dar acum fă și tu partea ta. Asta înseamnă
fapte. Asta nu este har. Nu, tu ești salvat. Dacă ești salvat, ești salvat. Și știu că este
supus unui atac extrem... să-i spun pe nume, - numiți-l atac demonic, dar asta este ceea
ce este - doctrina sănătoasă „o dată salvat întotdeauna salvat”. Dacă ești salvat, ești
salvat. Dacă ești născut din nou, nu poți să nu mai fii născut din nou. Romani 8: Nimic
nu  poate  să  vă  despartă  de  dragostea  pe  care  Dumnezeu  o  are  pentru  voi.  Nici
înălțimea, nici adâncimea, nici îngeri, nici stăpânirile, nici puterea întunericului, nici
vreun lucru creat (Sau vreo injecție) nu vă poate despărți de dragostea pe care o are
Dumnezeu pentru voi. 

Cunosc  mulți  care  au  luat  injectia  și  prin  harul  lui  Dumnezeu  nu  au
experimentat  până acum niciun eveniment  negativ.  Și  lăudați-L pe Domnul  pentru
asta, pentru că este Domnul la lucru, apropo, că nu ați avut. Mă uitam pe fereastră -
bine, acesta este ultimul „ultim lucru”. Vedeți, nu știu dacă voi mai avea o săptămână.
Asta ar putea fi ultima. Nu, vorbesc serios când zic asta. Eu predic din toată inima ca și
cum ar fi ultima actualizare. Sper să fie așa. Nu ar fi grozav? Ultima actualizare? Deci,
iată. Asta e povestea mea și nu mă dezic de ea. 

Zilele trecute mă uitam pe fereastră și am observat absența vizibilă a traficului
pe care îl vedeam cândva mereu pe la aceeași fereastră cu ani în urmă. Și m-a luat
puțin prin surprindere. Oh, stai, nu e o sărbătoare? Nu. Nu, școala - nu e vară. Nu. E o
zi frumoasă, așa că te-ai gândi că măcar ar fi trafic spre plajă. Nu. A existat o scădere
semnificativă a numărului de mașini pe care le vedeam de obicei circulând pe strada la
care m-am uitat întotdeauna înainte. Și iată cum a lucrat Domnul la inima mea. Și îmi
pare  rău  că  închei  în  această  notă.  Dar  sunt  o  mulțime de oameni,  așa  cum mi-a
împărtășit poștarița mea, care nu mai sunt pe acea stradă. Au plecat. S-au dus. Dacă v-
aș spune că este vorba de zeci, poate chiar sute de milioane de oameni din întreaga
lume, m-ați crede? Aceasta este singura explicație pentru absența observabilă doar de a
vedea agitația și forfota activitatea intensă a oamenilor. Nu mai sunt oameni pentru că
au murit. Și iată de ce. 

Tată din Ceruri, știu că acest lucru este sobru și dur și puternic și greu, dar
Doamne, dacă nu o spun eu, cine o va spune? Dacă nu suntem noi, atunci cine? Dacă
nu este acum, când? Dacă nu este aici, unde? Nu, suntem noi, și este acum, și este aici.
Așa că, Doamne, vrei să iei acest lucru în toată puterea lui și, așa cum numai Tu poți,
Doamne, și Tu ești întotdeauna atât de credincios să faci asta, lasă-l să aibă efectul atât
de necesar de a ne propulsa la Tine ca un Habacuc și un David și să strigăm către Tine
și să Te căutăm cât timp Te putem găsi. Și Doamne, pentru oricine nu Te-a chemat
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niciodată, nu a crezut în Tine, Doamne, astăzi, te rog, Te implor, Doamne, astăzi, să fie
ziua mântuirii lor, Doamne. Și în sfârșit, Doamne, Te rog să vii repede. Maranatha. Se
face foarte rău. Răul este atât de malefic. Vino repede, Doamne Isuse, Maranatha, în
numele lui Isus, amin.
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